天保民學校 通 (二零一六年度至二零一七年度五月份)

	$\widehat{}$
	$\overline{}$
以自動	四月二
動轉帳形式收	十四日
式收取	(星期)
0)起本
	起本校同學
	學全體轉
	短轉換 夏季
	季校服;訂
	甛
	校服之
	費用將
	水水本月
	月底

- 時,學生會留校至正常時間放學(因同一時間較難聯絡全部家長,且該段時間 黑色暴雨警告訊號,學生應留校繼續上課;而在上課時間內天文台發出三號颱風 有關因暴雨或 亦易引起混亂);惟本校仍會留意天氣情況而作出最安全的處理 颱風襲港而停課之安排如下:教育局通告, 如在上課時 0 間 內發出紅色或 臨 訊號 時停
- (Ξ) 為預防流 之學生 體溫記錄表作記錄,以便檢查 行性感冒在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上學前量度體溫,並於手冊
- 本月假期:五月 放假 一天; 五月三十日(星期二)為端午節 一日(星期一)為勞動節,學校放假一天;五月三日(星期三)為公眾假 ,放假 一天, 祈為留意
- <u>五</u> 五月份應交費用 ,將於五月三十一日,經自動轉帳收取 ,祈為留意。

此

致

····带回四月二十七日之通告。	組學生	本人已閱	
回條	ı		
	\\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\-\	×	Ţ
二零一七年四月二十七日			
天保民學校謹啟			
		貴家長	

以 上所需費用 請由本人戶 致 口 中 扣

此

天
保
民
學
校

日	家長
期:	衣簽署·
二零	:
一七年	
月	
日	

天保民學校 〈〈家長意見欄〉〉之回應

多謝家長們提出各項的意見,2017年3月份共收到24位家長意見,有3位家長提及個別學生問題,我們已直接予以回覆。21位家長均多謝學校教職員對學生的愛護及關顧,其中有1位家長提到兒子從小學到中學,性格及能力有著正面的發展,令人感動。家長多謝學校的老師、校工、社工的照顧、教導,學生在愛的環境下快樂成長,家長心中充滿感恩。多謝家長的分享,令同工們深受鼓舞,亦讚賞家長多年的努力及對學校的信任,盼望我們的學生都能快樂成長,享受家庭及學校生活。歡迎各家長繼續給予意見及提醒。

				天保民學校謹啟
		 天保民學校	 <<家長意見欄>>	
本人為	組	學生家長	, 現有以下意見:	

Mary Rose School 2016-2017

To: All parents

Date: 27th April, 2017

Monthly Circular (May)

- 1. Students are required to wear summer school uniforms starting from 24th April, 2017 (Monday). Fees for new summer uniform will be charged via Autopay by the end of the month.
- 2. In bad weather conditions, the school would operate according to guidelines issued by the Education Bureau:
 - When the Red / Black Rainstorm Warning is issued during lesson time: students will stay in school and continue their lessons;
 - When the Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above is hoisted during lesson time: students will be retained in school until normal school hours (as there is difficulty in contacting all parents at the same time, and to prevent from causing confusion due to sudden suspension of classes);
 - To ensure students' safety, the school shall monitor changes in weather condition closely and make proper arrangements for students to return home.
- 3. To prevent the spread of influenza, parents / guardians please measure and record your child's body temperature on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 4. School will be closed on the following days:
 - 1st May (Monday) for Labour Day;
 - 3rd May (Wednesday) for public holiday; and
 - 30th May (Tuesday) for Tuen Ng Festival.
- 5. Fees for May 2017 will be charged via Autopay on 31st May, 2017.

<for any="" enquiries,="" please<="" th=""><th>e contact our school social worker.></th><th></th></for>	e contact our school social worker.>	
		Mary Rose School
×	·····××	·····×
	Reply Slip	
I, parents of	(Group), have read and con	mprehended all the content and
details stated in the Mon	athly Circular (May). I acknowledge that fees and p	payment for May 2017 will be
charged via my autopay a	account on 31st May, 2017.	
	Signature of pa	arent:

Date:

Mary Rose School Respond to <Parents' Opinions>

We have received 24 responses from parents in March 2017. Three parents had been contacted directly while 21 of them expressed their appreciation to our staff. One parent shared his gratitude for the school's support in providing care, education and guidance for his child, which enabled his child to nurture in an environment full of love. We thank you for all parents' trust and support to the school, our staff are greatly encouraged by the sharing and are always happy to be of help.

Please be welcome to fill in the "Parent' Opinions" below and give us any feedback. We value your opinion and are always happy to hear from you.

	Mary Rose School
Rose School "Parents' C)ninions''
	I would like to express my concern
S	Signature of parent: Date: